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Styrets sammensetning  

Styremedlem(mer) og varamedlemmer: Frode Bokerød, Andreas Bye, Svein Rørmyr, Heidi Stenbock 

Haakestad, Marius Bekkevold. Vara: Anne Mette Røsstad 

Ungdomsrepresentant: Jens Halvard Larsen 

Nestleder: Thor Fredrik Kollegård  

Leder: Sigmund Larsen 

Valgkomité: Tom Jørgensen, Tor Erik Høistad, Vara: Lise-Marie Nygård Olsen 

Kontrollutvalg: Espen Magnussen, Anita Listou, Vara: 

Styrets arbeid  

Styremøter  

Det er avholdt 11 styremøter. 

Aktivitet  

Viktige aktiviteter for styret har vært:  

• Planlegging av aktiviteter og arrangement. 

• Gjennomføre 1. mai rittet, Karl XII-rittet (NC terreng rundbane), Femsjøen rundt og 

klubbmesterskap 

• Bidra til gjennomføring av Tour of Scandinavia 

• Bidra til å videreføre HCK Elite MTB  

• Oppfølging av inntekter og utgifter, styrke og trygge økonomien  

• Sponsorarbeid 

• NCF-kontakt 

• Søknader om støtte til materiell/utstyr 

Medlemsmasse 

Vi har også i 2023 en nedgang i antall medlemmer. Hovedårsaken er nok fortsatt Covid-19 og 

endringene som har skjedd med aktivitet og samfunnet etter pandemien. Men et godt tegn er at 

antall betalende medlemmer er relativt lik. Men vi sliter fortsatt med å få inn betalinger fra alle 

registrerte medlemmer. Medlemmer som ikke har betalt på 2 år, blir utmeldt av klubben. 

Sosialt 
For veteraner, så har i hovedsak det sosiale vært en del av fellestreningene. De fleste 

helgetreningene inkluderer kaffestopp. Også på noen av torsdagstreningene har det vært lagt opp til 

kaffe og vaffel etter endt trening på Nyborg, Aspedammen. I tillegg har det vært middag på Butts. 

Gjennom sesongen har det også vært arrangert klubbmesterskap med kaffe/kake. 

Det ble arrangert kakefest for alle medlemmer og foreldre i klubben i forkant av årsmøtet på Nyborg.  

For barn og ungdom har vi hatt noen samlinger med mat/drikke på Nyborg og aktivitetsdag på 

Lagunen Bikepark, Strømstad. I tillegg fikk vi til et høydepunkt med helgetur til Trysil og 



   
 

   
 

sykkelarenaen der. For de som har deltatt på Norgescup rundbane, så har det også vært noen 

hyggelige felles middager. 

 

Klubbhus 

Halden CK har i 4 år leid seg inn i klubblokalene til Idd SK på Aspedammen, Nyborg. Vi benytter dette 

til styremøter og andre samlinger. Barne- og ungdomsgruppa har brukt huset til flere samlinger og vi 

har benyttet huset og løypene til klubbmesterskap. Ungdom/elite benytter seg av Nyborg til 

rulletrening gjennom vinteren. 

I tillegg har vi for veteraner på høsten hatt torsdagstreninger på Aspedammen hvor vi har avsluttet 

med å kjøpe noe å drikke/spise i kiosken som har vært åpen på torsdager. Der er det også anledning 

til å ta en dusj/badstue for de som ønsker. 

Målet vårt med klubblokale er å ha et felles samlingspunkt for medlemmene. Klubblokalet er 

tilgjengelig for medlemmer, så her er det bare å komme med forslag til bruk! 

Anlegg 
På Velodromen har det ikke vært noe faste treninger, men brukes sporadisk i løpet av utesesongen. 

På Nyborg ble det som tidligere utført vedlikehold av rundbaneløypa. Det ble grundig ryddet, 

etterfylt med subus og noen bruer ble reparert/forlenget. Det ble søkt midler til utvikling av løypa, og 

vi har fått støtte både til en wall-ride og andre bygde elementer i den siste sløyfa før man kommer 

inn på stadion for runding. I forkant av arrangementet Norges Cup Terreng Rundbane ble det 

opprettet en delvis ny trasé for kortbaneløypen (XCC) som følger standarden til NCF Norgescup. 

Utstyr 

Klubben har kjøpt inn materialer for å utbedre og utvikle løypene med flere treningselementer. I 

tillegg har klubben søkt, og fått innvilget støtte til kjøp av: 

• Tidtakerutstyr fra EQ Timing 

• Lukket tilhenger for frakt av telt/utstyr med sykkelstativ på lokket 

Resultater 2023 (topp 3 plasseringer) 
Selv med en liten nedgang i aktivitetsnivå totalt sett i Halden CK, så har klubben fått mange fine 

resultater også i 2023! 

Nedenfor er en oversikt over de fleste av pallplassene vi har fått. 

Resultater NM senior elite 
• Ingrid B. Jacobsen:  Gull – Rundbane (XCO) 

• Ingrid B. Jacobsen: Gull – Kortbane (XCC) 

Resultater UM (Ungdomsmesterskap 13-16 år) 
• Ingeborg Snopestad: Sølv - Kortbane (XCC) - K13 

Resultater UL (Ungdomsleker 11-12 år) 
• Mathilde Snopestad: Sølv - Kortbane (XCC) - K11 

• Mathilde Snopestad: Bronse – Rundbane (XCO) - K11 



   
 

   
 

Resultater Regionmesterskap (13 år tom. senior) 
• Ingeborg Snopestad: Gull – Rundbane (XCO) - K13 

Sammenlagt ranking (NCF) 
• Silje G. Andresen: Sølv - NC sykkelkross K Junior 

• Ole Rekdahl:  Bronse - NC rundbane U23 

• Ingrid B. Jacobsen: Bronse - Ranking terreng K Senior 

NorgesCup (ikke NM) 
• Ingrid B. Jacobsen: 5 x 1.plass - K Senior (1 x XCT, 3 x XCO, 1 x XCC) 

• Silje G. Andresen: 3 x 2.plass, 4 x 3.plass - K Junior (CX) 

• Ingeborg Snopestad: 1 x 2.plass - Karl XII rittet i K13-14 (XCC) 

• Sigmund Bokerød: 1 x 3.plass – Vargcross NC#6 i M15-16 (CX) 

MasterCup 
• Frode Bokerød:  1x1.plass (XCC), 2x2.plass (1 x XCC, 1 x XCO), 1x3.plass (XCO) - M45 

• Andreas Bye:  1x1.plass (XCC), 1x2.plass (XCO) - M55 

 

Resultater turritt 

Grenserittet 
Damene gjorde det meget sterkt i Grenserittet, og vi fikk hele 4 klasseseire! 

• Silje G. Andresen: 1. plass K17-19 

• Inger-Lise Ramstad: 1. plass K60-64 

• Tove Irene Bakke: 1. plass K65-69 

• Toril Bøe:  1. plass K70-74 

• Tor Erik Høistad: 2. plass M35-39 

• Andreas Bye:  3. plass M55-59 

• Oscar Kollegård: 3. plass G15-16 

Andre turritt (Norge) 
I turritt er det varierende oppdeling i klasser, så her er det kun tatt det som står i EqTiming. Det 

stemmer ikke alltid overens med hva som var arrangert. 

• Frode Bokerød:  3 x 1.plass (1. Mai, Skjeberg og Stenhoggerrittet) 

• Tor Erik Høistad: 3 x 1.plass (Randsfjorden, Jotunheimen, Femsjøen) 

• Ole Fredrik Aamodt: 3 x 1.plass (1. Mai, Skjeberg og Stenhoggerrittet) 

• Ingeborg Snopestad: 2 x 1.plass, 1 x 3.plass (1. Mai, Skjeberg og Ungdomsbirken K13) 

• Sigmund Bokerød: 2 x 1.plass (1. Mai og Skjeberg) 

• Svein Svendsen: 1 x 1.plass, 2 x 2.plass (1. Mai, Skjeberg og 1814-rittet) 

• Marius G. Andresen: 3 x 2.plass (1. Mai, Skjeberg og Stenhoggerrittet) 

• Silje G. Andresen: 1 x 2.plass (1. Mai) 

• Andreas Bye:  1 x 2.plass (1. Mai) 

• Oscar Kollegård: 1 x 2.plass (1. Mai) 

• Haakon Rørmyr: 1 x 3.plass (1. Mai) 

I tillegg har vi hatt flere gode plassering blant ungdom og voksne i flere ritt gjennom sesongen. 



   
 

   
 

ÅRSRAPPORT HALDEN CK ELITE MTB 2023-sesongen 
 

I 2023 sesongen har HCK elite bestått av følgende ryttere:  

Ingrid Bøe Jacobsen (K senior) 

Marius Grødahl Andresen (M senior) 

Lars Narvestad (M senior) 

Ole Sigurd Rekdahl (M senior) 

Ole Fredrik Aamodt (M senior) 

Silje Grødahl Andresen (K junior)  

Haakon Rørmyr (M junior) 

Amandus Strand (M junior) 

 

Lagleder/trener: 

Tomas Andresen 

Støtteapparat: 

Svein Rørmyr, service og mekaniker 

Silje Grødahl Andresen, sosiale medier 

 

Generelt. 

Sykkelsesongen 2023 har vært lang og innholdsrik, med sesongstart allerede i februar for Ingrid og 

Ole for sine profflag i utlandet, og sesongavslutning med NM CX for Marius, Haakon og Silje i slutten 

av november.  

Våre ryttere har prestert godt både lokalt, nasjonalt og internasjonalt i mange forskjellige 

sykklegrener. Det har vært konkurrert i terreng rundbane, terreng maraton, enduro og sykkelkross. 

Artig at vi har fått vist frem HCK trøya så bredt i sykkelnorge☺ 

Ingrid og Ole har i år kjørt på hvert sitt profflag; Ingrid på Team Massi Bikes og Ole på KMC MTB 

Racing Team. Det har vært morro å følge dem i deres år i proffsirkuset. Begge to har i tillegg vært en 

del av det norske terrengsykkellandslaget. 

På de neste sidene kan dere lese rytternes individuelle oppsummeringer av 2023☺ 

Sykkelhilsen fra Tomas 

 

 

 

 

 



   
 

   
 

 

Ingrid 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2023 var en sesong hvor jeg virkelig fikk reise verden rundt og sykle med et profflag. 

Jeg hadde en dårlig sesongoppkjøring med litt for mye sykdom og avbrudd, som gjorde at årets 

høydepunkter, EM og VM, ikke ble som jeg hadde håpa. 

Jeg klarte allikevel å forsvare NM-trøyene fra i fjor i henholdsvis rundbane og kortbane, og det er jeg 

veldig fornøyd med. I tillegg fikk jeg to bestenoteringer i rundbane-verdenscupen helt på slutten av 

sesongen med en 30. og 35.plass. På kortbane har jeg 13.plass som årsbeste, og er veldig fornøyd 

med.  

I 2024 skal jeg igjen kjøre i HCK-trøya da jeg har takka nei til et nytt år med profftilværelse. Jeg skal 

trene mer, reise mindre, og forhåpentligvis få til den beste sesongen noensinne!  
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Enda ett år over, litt opp og ned for min egen del. Jobber fortsatt med å bygge meg opp 100% etter flere 

års sykdom som henger igjen. Vintertreningen var helt ok, og fikk en grei start på sesongen med litt 

forskjellige lokale ritt. Ingen topp resultater da kroppen var tung og ikke på topp. Fikk en litt bedre dag på 

Norgescup åpningen i maraton-Å i Heiane med en 10. plass. 

Videre utover våren og sommeren slet jeg med å få kroppen på gli og ikke noe særlig fremgang. Høsten 

kom med Grenserittet, helt ok dagsform, men når kassetten knekker er det vanskelig å få noe fart på 

ting. Spontanpåmeldte meg på Norgesmesterskapet i Enduro, og med storm «Hans» og ett hinsides drøyt 

regnvær kjørte jeg her inn til en 8. plass, ikke langt fra norgestoppen. 

Midten av september, tid for Norgescup Rundbane på hjemmebane i Halden! Her er jeg med som 

arrangør, og ikke rytter. Og for ett ritt vi får til her, alle er fornøyde med gjennomføring og løypene! 

Veldig morro å legge ned mange dugnadstimer i Nyborg løypene når vi får til ett så bra norgescup ritt!  

Så var det i gang med cyclocross sesongen i slutten av september, som var mitt fokus i år. Her er det mye 

syre og hardt kjør. Kjørte meg inn til flere topp 10. plasseringer, også noen topp 5. Litt varierende 

dagsformer og litt utfordrende med en kald høst og vær som skiftet fra sol og plussgrader, til minus og 

snø. Men hardt og morro var det!  

Fikk også kjørt Superpokal denne sesongen, 22. plass med 50 mann på start, mange Uno-x ryttere og 

danske Magnus Cort Nilsen som jeg klarte fighte med en god bit ut i løpet. En helt rå løype og masser av 

publikum var ekstremt morro! Avslutter med CX Norgesmesterskap i en av landets mest gjørmete og 

seige løyper, i Spikkestad. Her får jeg en ok dag, og klarer en god start, holder koken oppe og klarer 

komme meg inn på en 10. plass og sier meg fornøyd med det. 

I 2024 blir fokus igjen å jobbe med formen og kroppen. Prøve komme i enda bedre form igjen, og kunne 

kjøre bedre på flere ritt. Terreng ritt på første halvdel vil bli mere for treningen sin del, og cyclocross vil 

bli største fokus og mål for 2024 sesongen!  

Dette hadde ikke vært mulig uten alle dere fantastiske støttespillere i klubben og elitelaget, som gjør det 

mulig for oss å drive med dette på ett såpass bra nivå! Takk! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

   
 

 

Ole Fredrik 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sesongen 2023 var et innholdsrikt år med både opp og nedturer, men med formmessig stigende 

god kurve. Den normale treningen har gått relativt fint igjennom året med treningssamling i 

desember, mars og juli som gir motivasjon og god mengdetrening. 

Ritt sesongen startet veldig bra lokalt, og var med å kjempe om 1. og 2.  plasser, og det var 

derfor ekstra morsomt å vinne Stenhoggerrittet. August måned er en viktig tid; syklet mitt første 

Cycelvasan noe som ga mersmak selv i gjørme havet. Startet for langt bak til å kjempe i femre 

rekker, men formen virket virkelig bra og stigende. Gledet meg derfor veldig til Grenserittet, 

men her fikk jeg kjedebrudd ut fra start og da var rittet over før det hadde begynt. Men kom 

meg til mål middels fornøyd, på en dag kroppen virkelig greide å fyre på alle plugger, kanon 

ben! 

August måned fikk jeg ny trener, Ben Thomas, en kunnskapsrik trener, som også sykler i toppen 

i internasjonal maraton.  

NM maraton ble flyttet til september, og med sykdom i forkant burdet jeg aldri ha startet, men 

det var jo NM, dessverre en DNF. 

Kort oppsummert har kroppen respondert godt på treningen og formen var bra og stigene. En 

morsom vår/sommer og en litt mer uheldig sensommer.  

Sesongen 2024 ser ut å ha startet veldig bra, er på samme nivå nå som i sommer 2023- gleder 

meg til å legge ned dem nødvendige timene. 

Må også få takke for all den støtten man får fra Halden CK og hele støtteapparatet, det er gull 

verdt, samt den flotte gjengen vi er i Elite gruppa. 
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2023 var mitt siste år som U-23 og var samtidig året der jeg ble profesjonell terrengsyklist for 
KMC MTB  Racing Team. 

Jeg hadde store mål for sesongen, men dessverre så møtte jeg på noen hinder på veien som 
gjorde sesongen til en større nedtur enn opptur. Jeg ble tidlig i sesongen preget sterkt av en 
matforgiftning etter et treningsopphold i Sør-Afrika, noe som satt meg langt tilbake dessverre. 

Jeg fikk likevel deltatt på alle WorldCup rittene i Europa, og fikk med meg en 7. og 9. plass i 
kortbane som jeg føler var to gode prestasjoner. Jeg klarte også å ta med meg en 11. plass i 
WorldCup rundbane i Lenzerheide, som mitt beste resultat. 

Ellers så bar store deler av sesongen preg av at jeg sleit med at kroppen ikke spilte på lag slik den 
pleier, samtidig som jeg hadde mistet mye av grunnlaget i oppkjøringen til sesongen grunnet 
sykdom. Jeg fikk likevel muligheten til å representere Norge i VM for andre år på rad, og fikk med 
meg verdifull mesterskaps-erfaring, selv om jeg ikke var i stand til å prestere på det nivået jeg 
forventer av meg selv. 

Mot slutten av sesongen ble det bestemt at profflaget og jeg skulle gå hver vår vei, og jeg ser 
virkelig frem til å kjøre for Halden CK i 2024! 



   
 

   
 

 

Lars 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2023 sesongen har vært en ok sesong med greie resultater. Treningsarbeidet har føltes godt ut, 

og godt i riktig retning. Har hatt litt sykdom igjen denne sesongen, men til gjengjeld fått noen 

greie resultater. 

Høydepunkter 2023 sesongen er 9. plass på Nes XXC, topp 20 på NM XCO og to seiere på lokale 

ritt her Nordpå. Fokus for 2024 er å trene mer og få jevne resultater nivået over der jeg var i 

2023.  

Vil takke et utrolig godt støtteapparat og flott støtte fra klubben til å bli mitt beste på sykkel og 

fronte HCK drakta! 
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Første året på elitelaget stod til forventningene☺ 

I 2023 har målet vært å komme seg tilbake til ritt, og normal trening igjen etter opptrening av 

skade og operasjon av korsbånd. Fokuset når det kom til ritt denne sesongen med tanke på at jeg 

har vært ute med skade i ett og et halvt år, var at jeg skulle få til gode gjennomføringer fremfor å 

tenke alt for mye på resultater. 

Som førsteårs junior bestod terrengsykkelsesongen min for det meste for min del bare av 

kortbaneritt, da kneet og formen ikke var klar for rundbane. Her tar jeg med meg gode 

treningsøkter og en 6. plass i NM kortbane. På høsten syklet jeg Grenserittet Strømstad - Halden 

for første gang, og er veldig fornøyd med å komme inn under tiden jeg satte meg, og i tillegg vant 

klassen min. 

Avsluttet sesongen 2023 med å sykle hele Norges Cupen i Cyclocross, og kom på 2. plass 

sammenlagt. 2023 har bestått av mange gode erfaringer og jeg er mange treningstimer rikere☺ 

Jeg er nå i full gang med vintertrening og jobber på inn mot 2024 sesongen. Takk for all støtte fra 

klubben og støtteapparatet☺ 



   
 

   
 

 

Haakon 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Amandus 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2023 sesongen startet ganske tungt de første rittene, før 

det gikk litt bedre igjen rett før sommerferien. Men etter 

en periode med lite trening gjennom sommeren gikk det 

ikke like bra siste rittene av rundbanesesongen.  

 

Cx sesongen ble derimot en opptur, med mange gode 

resultater. Spesielt Drøbak med 8. og 9. plass i ett veldig 

sterkt felt. 

 

Gleder meg til 2024 sesongen. Blir veldig annerledes nå 

som jeg skal satse enduro i stedet for rundbane. Dette blir 

veldig gøy. 

Sesongen har mildt sagt vært kjedelig. Uværet «Hans» avlyste en norgescup og oversvømte stiene på 

NM, så var mer som bekker enn stier å kjøre på.  

Resultatet på NM er jeg ikke helt fornøyd med, hadde ikke fått trent mye sti og enduro før NM pga 

jobb og lite tid.  

Det ble arrangert to norgescuper, selv om det i utganspunktet skulle være 4. Første NC, Drammen 

enduro, hadde jeg ikke råd til å tryne pga oppkjøring to dager etter, så måtte ta det litt roligere enn 

jeg normalt ville gjort! Så det ble et dårligere resultat enn hvis jeg hadde kjørt normalt.  

Andre NC, Traktorland enduro, er jeg veldig fornøyd med. Her kjørte jeg fortere og avstanden frem 

til vinnern ble betydelig kortere. Følte også at jeg kjørte mye bedre tekniskar i bedre teknisk. 

Gleder med til 2024, med flere enduro ritt, både i Norge og Sverige☺ 



   
 

   
 

Noen blinkskudd fra sesongen 2023: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TAKK TIL HALDEN CK FOR ALL STØTTE I 2023-SESONGEN. 

 

VI GLEDER OSS TIL FORTSETTELSEN☺ 

 



   
 

   
 

Årsberetning barne- og ungdomsgruppa 2023-sesongen 
 

Vintersesong januar til april: 

Treningen har bestått av rulleøkter på Nyborg (tirsdag), basistrening i gymsal på Folkvang 
skole (fredag) og langtur i helgen for de viderekomne utøverne ca. 13-16 år. 
I tillegg har satsegruppen hatt økter med styrke på Spenst.  
 
Trenere har vært: 

• Rulleøkt: Tomas Andresen og Fredrik Kollegård 

• Basistrening: Silje Grødahl Andresen/Jonas Øisjøfoss Nilsen/Henrik Falch 

• Langtur: Tomas Andresen/Fredrik Kollegård 
 
Basisøktene på Folkvang har godt oppmøte og det er varierte økter med innslag av lek, 
ballspill, styrke m.m. Det har vært over 15 utøvere på det meste. En god base på ca. 10 
utøvere som kommer fast på treningen. Aldersgruppen er fra ca. 7 år – 15 år. Utøverne 
trener godt sammen selv med det store aldersspennet. 
Rulleøkten er for de som er motiverte og ønsker å trene mer målrettet gjennom 
satsegruppen. Denne treningen har vært mer forpliktende og er en del av det faste 
treningsprogrammet som gjennomføres hver uke. Det gjennomføres ulike intervaller, og 
med jevne mellomrom kjøres det FTP-tester som gir utøverne et måltall å forholde seg til når 
de trener, og en innsikt i progresjonen. Denne treningsøkten ble gjennomført sammen med 
utøverne som har tatt steget opp på elitelaget fra januar 2023. 
I tillegg har utøverne på satsegruppen gjennomført fellestreninger på Zwift-app (virtuell 
sykkelverden), der man kan sitte hjemme hos seg selv og sykle fellesøkter. Langturene har 
variert mellom sykkel, løping og rulle. Utøverne i satsegruppen, 2 stk. gjenværende etter 
opptaket til elite for de som har begynt på videregående, har individuelt treningsprogram og 
oppfølging fra Tomas og Fredrik. 
 

Utesesong april-september: 
Det er 2 faste sykkeløkter hver uke for alle utøverne. Vi deler opp i grupper etter alder og 
ferdighet. Mandager med teknisk trening i rundbaneløypa på Nyborg, med fokus på balanse, 
koordinasjon og beherskelse av sykkelen. Torsdager med utgangspunkt på Oreid, der vi har 
brukt grustaket og områdene rundt med fokus på utholdenhet ved bruk av stier og løyper. 
Det er også kort vei opp til Ertemarka for de som ønsker mer utfordring og intervallkjøring. 
 
Trenere har vært: 

• Marius Grødahl Andresen 

• Silje Grødahl Andresen 

• Jonas Øisjøfoss Nilsen 

• Tomas Andresen 

• Sigmund Larsen 

• Henrik Falch 

• Frode Bokerød 

• Fredrik Kollegård 
 



   
 

   
 

2023 ble sesongen fylt med mange sykkelritt, og det har vært mange HCK-ere på 
startstreken. Gjennom sesongen har det vært konkurrert i 1. mai rittet, Skjebergrittet, 
Knotttehoggerrittet, Grenserittet og Norges Cup på hjemmebane. 
 
Norges Cup og NM Rundbane, som er hovedmålet for mange av utøverne våre blir arrangert 
på ulike plasser gjennom sesongen. Her er også utøvere fra elitelaget og konkurrerer. 
Norges Cup ble arrangert på Vigrestad (Vigrestad, Jæren), Langsetløkka (Rye, Oslo), 
Sanderittet (Sande), Nes Terreng Rundbane (Nes), Veldre sag (Brumunddal SK), Skullerud (IF 
Frøy, Oslo), Karl XII-rittet (Nyborg, Halden). 
NM ble arrangert i Nilsbyen (TVK, Trondheim). 
Her var det mye sykkelglede og godt samhold blant utøvere og støtteapparat som var med 
og deltok. 
 
Vi har også avviklet klubbmesterskap; HCK Mesternes Mester og Rundbane med god 
deltakelse. 
 
Før sommerferien hadde vi en aktivitetsdag til Lagunen Bikepark i Strømstad. Dette ble en 
slags sommeravslutning hvor vi brukte dagen til å leke oss i anlegget med hopp og flytstier, 
samt løypene og stiene som tilhørte området. Klubben spanderte pizza til alle som var med. 
Avsluttet med å sykle ned til Lagunen camping hvor de som ønsket tok et bad i havet. 
 
I starten av august arrangerte vi en tur til Trysil for å ha en aktiv helg i sykkelanlegget der. 
Barne- og ungdomsgruppa har planlagt for en slik tur lenge, og det ble bestemt at man skulle 
bruke av minnefondet som ble opprettet etter Astrid Bøe Jacobsen. Det gjorde at vi kunne 
tilby alle utøverne denne turen uten kostnad. For familie/søsken var det en egenandel for å 
være med. Det ble leid 3 store hytter rett i nærheten av anlegget og vi var til sammen 35 
stykker som reiste på tur. Vi reiste opp fredag ettermiddag og dro hjem søndag. 
Sykling var fokus, og noen var i gang allerede fredag kveld. Lørdag startet vi samlet i «Gullia» 
hvor de eldste viste frem litt teknikk for å kjøre i pump track og hopp. Deretter ble hele 
anlegget med løyper i ulike vanskelighetsgrader og ikke minst skiheisen for å kjøre flytstiene 
fra toppen av skianlegget flittig brukt. Noen foreldre var med og syklet, andre bidro med 
matlaging og annet. Dette ble en flott tur og aktiv helg med mange fornøyde deltakere, som 
frister til gjentakelse. 



   
 

   
 

 
 

Vintersesong oktober til desember: 
Treningen har bestått av rulleøkter på Nyborg (tirsdag), vi har fått tildelt en kveld ekstra på 
Folkvang som gjorde at vi utvidet til to basistreninger i uka (mandag og fredag) og langtur i 
helgen for de viderekomne utøverne ca. 13-16 år. 
I tillegg har satsegruppen hatt økter med styrke på Spenst.  
 
Trenere har vært: 

• Rulleøkt: Tomas Andresen og Fredrik Kollegård 

• Basistrening: Silje Grødahl Andresen/Jonas Øisjøfoss Nilsen 

• Langtur: Fredrik Kollegård/Tomas Andresen 
 
Vi har fått med flere utøvere gjennom sesongen, og det begynte en del etter sommerferien. 
Flere har vært med på basistreningene gjennom vinteren, men det er utøvere som har 
annen innetrening gjennom vinteren og kommer tilbake når vi starter utesesongen. 
 
Tomas som hovedtrener og Fredrik som assistent, har fortsatt treningsopplegget for de 
eldste utøverne, sammen med de som er en del av elitelaget. Det er 3 utøvere på 
satsegruppa, 2 gutter og 1 jente. I tillegg er det 2 utøvere under 13 år som er med på 
rulleøktene. 
Utøverne i satsegruppen har individuelle treningsprogram med 4 eller flere økter i uken. 
Dette er både intervalløkter og langturer. Fellesøktene er med her, i tillegg er det 
egentrening med styrke og rulleøkt. For variasjon har vi også hatt flere intervalløkter med 
løping. Vi ser at dette et er godt verktøy til trening gjennom sesongen.  
 
Basistreningene har i snitt 9 utøvere på treningene. Mandagstreningene har fokus på 
ballspill, stafetter og moro. På fredagene er det i tillegg en styrkedel og øvelser som er 
viktige for syklister. 
Innetreningen avsluttes før jul med nissetrening og litt søtsaker underveis i treningen. Alle 
må ha nisselue på. 



   
 

   
 

 

 
 
Fredrik Kollegård 
Sign. 

 

Veteranene 2023-sesongen 

 
For veteranene, så er nok aktivitetsnivået ganske likt som fjoråret. Det er ikke der vi ønsker og håper 
å ha det, så målet er å få opp aktiviteten. 

 

I forhold til medlemsmassen, så er det få som er med på fellestreninger. Det vi ser, og som kanskje 
har blitt enda tydeligere etter pandemien, er at man avtaler internt og sykler i små grupper.  

 

Vi ser også at å sykle på rulle hjemme (på Zwift) har blitt meget populært, så flere benytter seg av 
dette i stedet for å møte opp på fellestreninger. Spesielt hvis det er litt dårlig vær. 

 

Men selv om vi gjerne skulle vært flere på treninger, så har vi en MEGET trofast gjeng som stiller opp 
tre ganger i uka, hele året! Med Tom Jørgensen som primus motor, så gjør denne gjengen en super 
innsats for klubben når det gjelder å holde liv i fellestreningene. 



   
 

   
 

 

På rittsiden så er nok også aktiviteten relativt likt fjoråret. Vi har noen få som er aktive og som deltar 
på mange ritt. Men vi ser også at på f.eks. Grenserittet så har vi stor deltakelse. 

 

På terreng, så er det i hovedsak grusritt som medlemmer deltar på, og da gjerne de store klassikerne 
som Grenserittet og Birken. I tillegg har vi noen få som også sykler rundbane og andre, mer krevende 
ritt med mye sti. 

 

Sosialt har vi vært dårlige på veteransiden i 2023. Så her må vi ha som ambisjon å få til mer i 2024! 
Det positive er at Nyborg har blitt tatt i bruk noe mer på torsdagstreninger i vintersesongen. 

 

Treninger 
Som tidligere år, så har vi flere fellestreninger i uka. De mest populære er treningene på mandag, 
torsdag og lørdag. Disse går i hovedsak i rolig tempo og enten på landeveissykkel eller MTB på grus. 

 

I tillegg har det vært noen hardere økter på tirsdager, da gjerne i fellesskap med satsegruppene. 
Dette er da typisk intervaller i for eksempel Bøklevene. Disse har vært mer sporadisk, og er noe vi 
håper å få til mer av i 2024. 

 

For veteraner som liker seg best på sti, så har det vært lite fellestreninger, men her er det åpent 
tilbud om å være med ungdomsgruppene som trener mandag og torsdag. De gangene det har vært 
lagt opp til fellestrening på sti, så har det vært dårlig oppmøte, så her må målet være å få flere med 
ut på sti. 

 

Som nevnt over, så er det flere og flere veteraner som bruker mange timer hjemme på rulla. Her har 
vi helt klart et potensiale til å få til flere “virtuelle” fellestreninger. 

 

Rittdeltakelse - terreng 

Selv om rittdeltakelsen ikke har vært så høy i 2023, så har vi noen høydepunkt. Det er tydelig at vi har 
noen sterke damer i klubben, for på Grenserittet fikk vi hele 3 klasseseire på damesiden! På 
herresiden gjorde vi det også bra med en andreplass og en tredjeplass. I tillegg har vi dratt inn flere 
pallplasser i både masterritt og turritt. 

På Birkebeinerrittet stilte det 7 veteraner i 2023. Tor Erik ble beste Haldenser med en 5. plass i 
klassen. 

 

Mesterskap 
I 2023 har vi hatt veteraner med på både NM og Nordisk i Masters. 

• Frode Bokerød har deltatt på NM rundbane (XCO) og Nordisk rundbane (XCO). 

• Tor Erik Høistad har deltatt på NM og Nordisk landevei. 

• Andreas Bye har deltatt på NM maraton terreng. 

Tor Erik og Andreas fikk begge en 5. plass, så ikke langt unna pallen! 

 

Frode Bokerød 

Sign. 

 



   
 

   
 

Årsberetning – Landevei, Veteraner 
Veteranene samles for sykling med landevei stort sett hver torsdag og lørdager hele året gjennom 
(Gravel/MTB i vinterperioden).  Oppmøtet har vært som de siste årene, fremdeles noe redusert i 
forhold til aktiviteten før Pandemien. Oppmøtet har vært som regel på mellom 4-8 ryttere.  
 
Noe deltagelse i ritt har det vært. Det er fremdeles Jotunheimen Rundt som er det mest populære 
ritt for HCK’ere med 7 ryttere. Her gjorde Tor Erik Høistad en meget imponerende innsats med 
1.plass i sin klasse. Tor Erik Høistad har ellers hatt en meget imponerende sesong med mange gode 
plasseringer. I Nordisk ble det en sterk 4.plass. I NM lå alt til rette for en god plassering helt frem til 
siste bakke hvor giret ryker. Tor Erik har også kvalifisert seg til Master VM landevei ved å sykle inn til 
en flott 8. plass i et Gran Fondo ritt i Italia. 
I 2024-sesongen skal Tor Erik Høistad konkurrere for Oslo Sykkelklubb, med mål om deltagelse i 
Veteran VM. Vi ønsker han masse lykke til, og velkommen tilbake. 
 
Halden CK har også hatt 3 ryttere på startstreken i Randonneur Rittet Paris-Brest-Paris på 1200km. 
Med over 8.000 påmeldte deltagere er dette verden største Randonneur ritt, og ett av verdens eldste 
ritt med røtter tilbake til 1891. 
Her deltok Jon Pablo Gjekstad Rølleid, Lars Jensen og Kenneth Sneis. Kenneth Sneis syklet rittet på 
46t og 4min som resulterte i 17.plass (uavhengig av alder). Lars syklet rittet på 57t og 44min 
(182.plass). Jon Pablo gjennomførte rittet i den beste randonneur-ånd, og syklet rittet på 89timer. 
Skal ikke se bort fra at samme gjeng står på startstreken i 2027 også, og da kanskje sammen med 
flere HCK’ere? 
 
Vårt eget ritt, Femsjøen rundt, hadde 7 HCK’ere på startstreken. 

 

Lars Jensen 

Sign. 
 

Trenerne: uvurderlig ressurs! 
Det er ingen tvil – uten trenere, ingen klubbaktivitet! Tusen takk til dere som stiller opp mange timer 

i uka. Halden CK har alltid hatt gode, kompetente trenere – og vi setter vår ære i å kunne tilby 

treningsopplegg tilpasset den enkeltes nivå.  

Barne- og ungdomsgruppa gjennomfører treninger i grupper på bakgrunn av alder og ferdigheter. 

Det er et mål om at vi skal være inkluderende slik at alle føler seg velkomne, og kunne tilby et 

opplegg tilpasset deres ønsker og ambisjonsnivå. I tillegg til interessant og meningsfylt fritid, prøver 

vi å tilby trenerutdanning og et trenerkollegium som støtte til å legge opp treningene.  

For å utvikle og beholde medlemmer som trenere har vi i 2023 gitt ungdommene som bidrar som 

trenere en økonomisk kompensasjon. I tillegg oppfordrer vi de til å være med på trenerkurs i regi av 

NCF. Våren 2023 hadde vi 4 ungdommer og 2 voksne på trener 1 kurs. 

Arrangerte Ritt 
 

1.mai rittet  

Arrangert for første gang som erstatning for Høiåsrittet med start/mål på Tistedal skianlegg. 

Løypen går i Ertemarka med blanding av lysløype, grusvei og lett sti. Arrangert som 



   
 

   
 

enkeltstående ritt (HA-karusellen er nå historie). Det var færre deltakere enn vi håpet på, men 

værgudene var ikke på vår side og det regnet kraftig denne dagen. Tilbakemeldingene på 

arrangement og løype var gode, så bør ha stort potensiale. 

Grenserittet barn 

Vi hadde ansvaret for å arrangere Grenserittet barn fredag 18.08 på festningen. Det var god 

deltakelse og god stemning. 

Karl XII rittet – NC Terreng Rundbane 

Karl XII-rittet ble igjen arrangert som avslutning på rundbanesesongen, 16. – 17. september, i 

godt samarbeid med Idd Sportsklubb. Lørdag rundbane, søndag kortbane, begge dager med 

UCI-status. I tillegg ble det kjempet om regionmesterskap rundbane for Region Øst på lørdag. Et 

godt og velfungerende arrangement som får meget gode tilbakemeldinger fra deltakere, 

støtteapparat og kommissærer. Det er dessverre ikke stort overskudd fra dette, på tross av 

mange dugnadstimer. Det er en del faste kostnader med et slikt arrangement, men det er gøy 

når vi har nærmere 500 ryttere til start i løpet av disse 2 dagene! 

Femsjøen Rundt 

Igjen arrangert med start og mål på skistadion på Erte og samme løype som i 2022. Få uker før 

rittet var det meget få påmeldte og det ble vurdert om vi skulle kansellere. Vi valgte å fortsette 

planleggingen, og det endte med 72 deltakere. Gode tilbakemeldinger på et bra arrangement. 

Våre dugnader 

I tillegg til egne, arrangerte ritt, så stiller vi med folk på forskjellige dugnader. Her er det mange 

medlemmer og foreldre som gjør en fabelaktig innsats!  

Sykkelskole - Låby 

Vi stilte med trenere til sykkelskole som ble arrangert etter skoletid på Låby skole. Dessverre meget 

dårlig oppmøte. 

Grenserittet 

Stilte med stasjonærvakt 

Ladies Tour of Norway / Tour of Scandinavia 

Arrangert 20.-27.08 med etapper i Danmark og Norge. Dette ble sykkelfest med målgang i Halden på 



   
 

   
 

første etappe. HCK stilte med løypevakter som dugnad både for hovedrittet og ungdomsritt som ble 

avviklet i sentrum før hovedrittet hadde målgang. 

Det ble i forbindelse med dette arrangert Grønn sykkelskole på Fredriksten festning og i Sarpsborg 

der de eldste utøverne i ungdomsgruppa/elitelaget var instruktører. 

Løyper på Nyborg 

Det ble lagt ned mange dugnadstimer i rundbaneløypene på Nyborg slik at de var i topp stand til 

både trening og NorgesCup ritt. Det ble gjort både vedlikehold og opprettelse av nye 

elementer/løyper. 

Klubbmesterskap 

Mesternes Mester 

Arrangert 19.06 på Aspedammen. Dette er for alle medlemmer, men det var i hovedsak barn og 

ungdom som deltok. Et meget populært arrangement som er sosialt.  

Årets vinner var Haakon Rørmyr. 

Fellesstart landevei (poengjakt) 

Arrangert 05.09 på Aspedammen. Her sykler vi i fellesskap til Kornsjø, så til Berby. Deretter om Bakke 

og opp Bøklevene. Underveis er det innlagte spurter hvor det kjempes om poeng. Det hele avsluttes 

med pilkast og kaffe og kake. 

Årets vinner var Tor Erik Høistad. 

Terreng Rundbane 

Arrangert 11.09 i løypene på Aspedammen. God deltakelse blant barn. Dessverre få veteraner. 

Servering av kaffe, saft og boller. 

Medlemstall pr. 31.12.23 
 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt  

Kvinner 0 2 2 4 25 33 

Menn 0 14 10 4 125 153 

Totalt 0 16 12 8 150 186 



   
 

   
 

 

Medlemsutvikling 
 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Kvinner 66 64 52 44 40 33 

Menn 283 239 205 167 176 153 

Totalt 348 304 257 211 216 186 

Oversikten viser antallet registrerte medlemmer, men i 2023 var det 158 betalende medlemmer. 

Dersom betalingen av medlemsavgift for de resterende medlemmene uteblir i 2024 vil de bli strøket 

fra medlemslistene i henhold til NIFs lov. 

Æresmedlemmer 

Antall: 2 

Administrative systemer  
Klubbens medlemsregister, lisensregistreringer og rittadministrasjon styres gjennom idrettens/ 

forbundets systemer. Vi har et nettbasert regnskapssystem, Visma. Salg av klubbtøy blir administrert 

gjennom Sportssenteret.  Klubben har også Vipps. I 2024 skal vi arbeide for å utvikle klubbens 

hjemmesider og sosiale medier for å bli bedre på å vise hva vi driver med.  Informasjonsflyten går nå 

mye på Facebook, Spond, etc og dette er enkelt for å informere om og avtale aktiviteter. 

Veien videre  
Med utgangspunkt i at vi skal være en klubb som tar vare på alle, ønsker styret å fokusere på trygge 

treningsforhold. Vi ønsker å utvikle samarbeid på tvers av klubber i Østfold samt stimulere til bredde 

både blant barn og voksne, landevei og terreng. For å skape både topp og bredde er det viktig å 

videreutvikle fellesskapsfølelsen i klubben; man skal være stolt av å sykle i klubbfargene!  

Gjennom en ny struktur og organisering av styret som ble opprettet i 2019, håper vi å få engasjert 

flere i klubben. Vi ønsker en god breddeutvikling, men også ha et tilbud for elitesatsing. Videre 

satsing på rittene vi arrangerer er viktig for rekruttering og inntekter for klubben. 

Det vil være behov for å fokusere mer på rekrutteringsarbeidet i 2024, ikke bare for barne- og 

ungdomsgruppa, men å få tilbake alle veteraner og mosjonister i klubben. Utviklingen i medlemstall 

viser at det er mange som har meldt seg ut av klubben, men det kan hende de har fortsatt med 

sykling. Hva kan vi i HCK gjøre for at de skal finne det attraktivt å være medlem av en klubb igjen? 

Økonomisk situasjon  
Klubben har god økonomi, med god likviditet og en egenkapital på 862.000 ved årsskiftet. 

Sponsorinntekter og medlemskontingenter utgjør en viktig og forutsigbar økonomisk basis.  

Vi har et overskudd fra arrangement av stevner og dugnad.  

Takk til våre trofaste sponsorer! Spenst, Sport Senteret, Comfort Jørgensen, Halden Farvehandel, 

Elektrikertjenesten og Dahles Auto Halden i 2023. MTB Elite har i tillegg inngått sponsoravtale med 

TDM Barnehager og Kynningsrud for sin satsing gjennom 2023-sesongen. 



   
 

   
 

 

Halden, 06.02.2024 

 

 

 

Sigmund Larsen  Thor Fredrik Kollegård  Andreas Bye  Frode Bokerød 

Styreleder  Nestleder   Økonomiansvarlig   Sportslig ansvarlig 

       

Jens Halvard Larsen  Marius Bekkevold  Svein Rørmyr  Heidi Stenbock Haakestad 

 

Styremedlem  Styremedlem  Ritt/arr. ansvarlig  Styremedlem 

 

 

Versjon 2, 11.02.24: Lagt til årsberetning fra Halden CK Elite MTB, Barne- og ungdomsgruppa og 

Veteran landevei. 


